
 

 

Z á p i s n i c a 

                                               z rokovania obecného zastupiteľstva  dňa 30.januára 2023 

   

   Dobrý deň vážení poslanci, pani kontrolórka vítam Vás na prvom tohtoročnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

Prítomní: Viera Ježová, Igor Denkóci, Ing. Stanislav Perička, Ing. Ondrej Bederka, Ing. Ferdinand      

                  Antálek, Bc. Ľubomír Janík 

                  Ing. Zlatica Slováková- hlavná kontrolórka, obyvatelia obce. 

  

   Podľa prezenčnej listiny konštatujem, že je prítomná nadpolovičná  väčšina poslancov a teda 

dnešné rokovanie OZ je uznášaniaschopné.  

Ospravedlňujem: Mgr. Miroslavu Polákovú. 

Za overovateľov určujem p. Vieru Ježovú a  Ing. Ondreja Bederku. 

Za zapisovateľku: Mgr. Miroslavu Smoleňákovú- prac. OcÚ. 

 

 Program  dnešného  rokovania  ste dostali  chcem sa spýtať, či má niekto výhrady, resp.  chce doplniť 

dnešné rokovanie ak nie dávam hlasovať kto je za, aby sa dnešné rokovanie riadilo nasledovným 

programom?  

Hlasovanie:   za:    6 poslancov                   proti:       0                 zdržal sa:  0 

Konštatujem, že poslanci prijali  

Uznesenie č. 1/2023 

v ktorom schvaľujú  program obecného zastupiteľstva.  

 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.   

1. Otvorenie- považujem za uskutočnené. 

 

2.  Návrh VZN o podmienkach držania psov na území obce . Starostka pripomenula poslancom 

ako  dlho sme pripravovali VZN o držaní psov na území obce. Malo takmer 10 strán. Snažili 

sme sa v ňom  vymedziť kritéria chovu psov, nebezpečných psov.  VZN bolo na prerokovaní 

na Okresnej prokuratúre v Senici. Na návrh pani prokurátorky sme sa prišli k záveru, že treba  
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zrušiť platné VZN a vypracovať nové. O tomto ste boli upovedomený už na minulom   

zasadnutí. Pripravili sme teda nové VZN , ktoré je veľmi strohé, má 5 strán. 

         Toto VZN –návrh Vám pošlem do mailu, aby ste si ho pozreli, popr. doplnili pripomienkami.    

        Na nasledujúcom zasadnutí takto pripravené VZN dáme do programu na schválenie.      

 

3.       Čerpanie rezervného fondu: K tomuto bodu starostka uviedla poslancom, že bolo potrebné      

zakúpiť auto na rozvoz obedov a  potrebujeme túto sumu previesť z rezervného fondu a to vo výške 

7.560,- €. Poslanci súhlasili s kúpou automobilu. 

Tiež je potrebné prepracovať našu obecnú webovú stránku, ktorá bola založená ešte v roku 

2007, ale už nespĺňa požiadavky hlavne čo sa týka GDPR a mali sme   viacero upozornení, že to 

už nie je v poriadku. Oslovila som firmy, ktoré sa zaoberajú spravovaním webových stránok 

a prišli mi už aj ponuky.  

Cena v nich sa pohybuje cca. 2.000,- €, tiež je vhodné to financovať z rezervného fondu.  

         Starostka  dala návrh na Uznesenie v tomto znení:  

 

         Poslanci na dnešnom rokovaní OZ schvaľujú použitie rezervného fondu:  

         - na kúpu automobilu   určeného prevažne na rozvoz stravy  

- na zriadenie novej webovej stránky 

 

Hlasovanie:   za:    6 poslancov                   proti:       0                 zdržal sa:  0 

Konštatujem, že poslanci prijali  

Uznesenie č. 2/2023 

v ktorom schvaľujú  použitie rezervného fondu podľa návrhu uznesenia.  

Hlasovanie:   za:    6 poslancov                   proti:       0                 zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.   

 

4.  Zmena rozpočtu 

     Tento bod súvisí s čerpaním rezervného fondu.  Musí sa nám to premietnuť do rozpočtu a preto je 

potrebné ich zapracovať do rozpočtu obce.  
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 5.  Schválenie zámeru priameho predaja nehnuteľností v obci – pozemky a nehnuteľnosť súp.  

      č. 76    

     Starostka informovala poslancov, že po vyhlásení verejno-obchodnej súťaže na predaj pozemkov   

a nehnuteľností v k.ú. Smrdáky prišli na obec  2 ponuky, ktoré by sme mali teraz otvoriť a uvidíme, či 

spĺňajú kritéria, ktoré sme určili.  

Po otvorení obálok sme zistili, že  spĺňajú všetko, čo sme stanovili, myslím si, že môžeme osloviť 

záujemcov či ich záujem o kúpu naďalej trvá a môžeme  pripraviť kúpno-predajnú zmluvu. 

Návrh na Uznesenie:  Poslanci na svojom riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva  prijali  

Uznesenie č. 3/2023 

v ktorom schvaľujú predaj nehnuteľností úspešným záujemcom a zároveň poverujú starostku obce 

prípravou kúpno-predajnej zmluvy. 

Hlasovanie:      za:     6 poslancov                          proti:      0                   zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

 6.  Príprava kultúrnych a spoločenských akcií na rok 2023. 

         Starostka oboznámila poslancov o organizovaní akcií  na rok 2023 ide v prevažnej miere o  akcie,  

ktoré sú viac menej už tradičné. Poslanci súhlasili   s termínmi spomínaných akcií a celoročný prehľad 

akcií je súčasťou zápisnice a bude zverejnený aj na internetovej stránke obce.  

 

 7.  Rôzne   

  Šetrenie energií na   budovách obce –  starostka obce poprosila poslancov, hlavne Ing, Stanislava 

Peričku ohľadom akéhosi auditu a zistenia výmeny svietidiel hlavne v budove materskej školy, kde sú 

svietidlá už značne zastaralé. 

Zálohové fa. na plyn najviac nám zatiaľ vyskočila  faktúra na plyn v ZŠ, doteraz sme platili 446,- €, 

teraz nám prišli zálohové platby na 1.440,- €. Uvidíme, ako to bude na ďalší mesiac.  

Aj obce, ako aj  fyzické osoby by mali  mať kompenzáciu na energie  od štátu. 

Neprišla nám ešte  zálohová faktúra z kúpeľov   za energie na našu pomernú časť budovy, ktorú 

využívame. Možno do budúcna by sme mohli dať vypracovať projektovú dokumentáciu a samostatné 

kúrenie oddeliť od ostatnej časti, ktorú prevádzkujú kúpele. Toľko k energiám.  

V bode rôzne starostka oboznámila poslancov, že sme začali  riešiť s pánom Ing. Balgom aj 

vybudovanie a dotiahnutie optického káblu do intravilánu obce. Ako viete optický kábel je natiahnutý 

a ukončený v extraviláne obce Smrdáky . 
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Odoslali sme list na Slovak Telekom v takomto znení: Obec Smrdáky má záväzný záujem 

o vybudovanie optického prístupu pre našich obyvateľov.  List-kópia je neoddeliteľnou súčasťou  tejto 

zápisnice a budem Vás predbežne informovať o odpovedi zo Slovak Telekomu. 

   Starostka oboznámila poslancom, že mala stretnutie s projektantkou na chodníky na námestí. 

Dávala som jej základné údaje – polohopis a výškopis. Túto prípravu budeme mať k dispozícií, aby 

sme sa mohli   využiť a uchádzať sa o projekty na chodníky v rámci MAS /miestnej akčnej skupiny/. 

 Starostka informovala poslancom o stretnutí  na mestskom úrade  ohľadom   Rady partnerstva TTSK, 

kde boli na programe informácie o možnom zdroji financovania, kde sú celkom zaujímavé alokácie 

pre SR. Tu sme už minulý rok dávali tabuľku s projektovými aktivitami, kde sú zahrnuté rekonštrukcie 

ciest, chodníkov, bolo tam aj ihrisko, TIC. Tento rok sme tabuľku aktualizovali a dala som tam aj 

prípravu na rekonštrukciu MŠ. Teda okrem starých aktivít. No uvidíme čo bude nové. Za minulý rok 

sme sa v tomto smere nikam nepohli.  

 Mala som aj stretnutie so zástupcom  firmy Premier Consulting. , kde sme si prešli aktuálne výzvy. 

Tie momentálne nie sú pre nás zaujímavé. Sú skôr určené na výstavbu vodovodu a kanalizácie. List od 

firmy je prílohou zápisnice.     

Najbližšia akcia: Tradičné pochovávanie basy dňa  17.2. 2023 v spoločenskej miestnosti a novo aj 

v telocvični. Mala som stretnutie s pani riaditeľkou a keď zakryjeme palubovku nemá problém so 

zapožičaním tohto priestoru.  

 Telocvičňu by sme využili radi aj na knižnú burzu, ktorá bude 11.3. 2023. Vítam iniciatívu mamičiek 

detí MŠ, že sa do toho pustili s takou vervou.   

Prosím mali by sme informovať občanov, že máme už 2 rok zakúpený defibrilátor. Poprosím termín, 

Ing. Peričku do kedy sa osadí na budovu Hasičskej zbrojnice, aby  vedeli ak by ho bolo treba .  

 

 8. Diskusia-  poslanci diskutovali o tom, že sa nám rozmáha nešvár a to majitelia psov po nich 

nezbierajú exkrementy. Keďže touto problematikou sme sa zaoberali aj pred začatím obecného 

zastupiteľstva pripravili sme reláciu do miestneho rozhlasu a na internetovú stránku obce.  

 

9. Záver -  starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť a rokovanie obecného 

zastupiteľstva ukončila.  

  V Smrdákoch 01.02. 2023 

 

Zapísala:                                                               Overovatelia:  

 

                                      

                                                                                                   Ingrid Tripšanská 

                                                                                                      starostka obce 
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